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Samenvatting 
De begrotingen van de fiscus en de HSHG zijn goedgekeurd, met enkele wijzigingen.  

- De post voor de USAC app is eruit gegaan. De consensus was dat andere 
opties eerst moeten worden bekeken, ter verbetering van USAC 
communicatie. Voor nu kunnen we de app wel al testen en op een volgende 
ALV herevalueren. Website mogelijkheden worden ook bekeken: het bestuur 
neemt contact op met de Sitecie 

- De post betreffende EHBO wordt EHBBO. EHBBO is vooral ten voordele van 
de doorstroom van kader in opleiding (wat ook goed past binnen ons beleid). 
Men vond een volledige EHBO cursus te duur en tijdrovend, terwijl EHBBO 
eigenlijk voor klimmers al genoeg is. 

 
We zijn van plan in het voorjaar weer buiten te klimmen, moge corona dat 
toestaan. De introweekenden vinden dan ook plaats. Veel weekenden staan dubbel 
met een andere bestemming, maar dan naar bouldergebieden - om het kader niet 
over te belasten. We hebben zo veel weekendjes gepland om ervoor te zorgen dat 
veel mensen kunnen klimmen. We hebben een inhaalslag te maken! 

De weekendjes zullen iets anders zijn, bijvoorbeeld wat betreft vervoer - we 
gaan met minder mensen in een busje. We gaan weekendprotocollen opstellen om 
ervoor te zorgen dat we coronaproof buiten kunnen klimmen.  

De USAC heeft momenteel veel geld. Dit is niet per se goed: een te groot 
eigen vermogen is niet wenselijk. Daarom willen we geld uitgeven, maar uiteraard 
wel met relevante doeleinden. Als een weekendje niet door kan gaan willen we 
bijvoorbeeld wat van de subsidie in klimhallen steken. De deelnemers hoeven niet 
meer de weekendprijs te betalen en mogen samen kosteloos een Nederlandse 
klimhal bezoeken. Ook willen we graag, onder een aantal voorwaarden, 
zelfstandige weekendjes van USAC’ers subsidiëren. 
 
Details en andere beleidsplannen kun je nalezen in de stukken of de notulen! Er 
staan leuke dingen tussen, beloofd. Bijvoorbeeld: we gaan het afgrijselijke 
weekendkrat handzamer maken, en we willen overstappen op biologisch 
afbreekbaar WC-papier... 
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1. Opening 
Lotte opent de vergadering. Het USAC lied wordt gezongen. 
 

2. Mededelingen 
Lotte legt de regels uit. Geen discussie via de chat, stemmen via een Zoom Pol of prive chat 
naar Praeses, iedereen op mute. We proberen uiterlijk half twaalf te eindigen, om uitvallers 
te voorkomen. 

3. Vaststellen agenda 
Lotte laat de agenda zien. 

4. Bestuur 91 
Lotte bedankt bestuur 91. Onze waardering voor jullie harde werk! Wij maken nu de 
bewuste keuze om corona bestuur te doen, jullie deden dat niet. Ondanks alle chaos 
hebben jullie het goed gedaan! 
 

Beleid  

5. Algemeen beleid 
Lotte: Het belangrijkste voor ons is om te kunnen blijven klimmen en verbonden blijven 
tijdens de pandemie (die niet weg zal gaan voorlopig). We hebben een plan voor buiten 
klimmen, waar de HSHG uitgebreid op in zal gaan - het is anders dan andere usac jaren, 
vooral qua geld. We focussen ook vooral op andere activiteiten, bijv. de boekenclub en 
barbeques. Dit moedigen we aan, bijv. via de nieuwsbrief.  

Kunnen jullie het goed verstaan? Ja. 
Een ander belangrijk thema is veiligheid. We willen een open sfeer van delen creëren, bijv. 
dmv lezingen en EHBO-cursussen. Er komt geld voor de EHBO-cursussen  
Frits:  EHBBO of EHBO? 
Lotte: EHBO. Geen vragen via de chat! 
Heleen: [legt uit over de EHBO] Ik zit bij een vereniging waar vanuit studenten met korting 
aan EHBO mee kunnen doen. Ik wil proberen te regelen dat er een EHBO cursus komt waar 
alleen usac’ers aan meedoen. Dan kan de training wellicht wat sneller gaan dan normaal. Je 
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krijgt een officieel diploma en de vereniging zorgt voor een herinnering voor bijscholing. Dit 
is onze opzet, wat we gedurende het jaar gaan uitwerken. 
 
Lotte: we gaan door. Duurzaamheid. Als we willen blijven klimmen en alpineren moeten 
we goed omgaan met de omgeving. We gaan sowieso een clean climbers weekendje 
organiseren. Ook willen we aan de NKBV subsidie vragen voor elektrisch vervoer - 
ambitieus maar niet geschoten is altijd mis. Alle kleine beetjes helpen. Ook willen we 
overstappen naar een andere bank - Triodos of ASN. Cathelijne kwam met het briljante 
idee van biologisch afbreekbaar wc-papier! 
Jongens, geen discussie in de chat! Ik ben er niet helemaal over uit hoe dit moet. Steek je 
hand op of stuur ‘vraag’ in de chat. 
 
Maaike: wat is het doel van de EHBO cursus? 
Heleen: handig voor op zelfstandige weekendjes en handig voor de veiligheid in de rest 
van de wereld. 
Lise: waarom willen jullie een elektrische bus kopen? 
Heleen: we willen het huren met NKBV subsidie, niet kopen. 
Bente: kan iedereen meedoen aan de EHBO cursus? 
Heleen: de EHBO-cursus is voor iedereen. We hebben begroot op 14 mensen. Bij teveel 
animo gaan we werken met motivaties, bijv. Om voorkeur te geven aan mensen met OV 
status 
Rosalie: is de EHBO cursus ook voor bijscholing? 
Heleen: nee niet per se. EHBBO draagt bij aan je kaderstatus, EHBO volgens mij niet. Maar 
als je werk voor je bijscholing wilt doen EN de cursus wilt doen, dan is dat natuurlijk prima. 
Maaike: hoeveel kost het? of moet ik even wachten daarop 
Lotte: je moet inderdaad even wachten. We droppen in ieder geval het idee nu. 
Heleen: we hebben in ieder geval begroot op 35 euro eigen bijdrage per persoon. Dit kan 
nog anders uitvallen met de deal die we sluiten met de EHBO vereniging.  
 
Lotte: vragen typen werkt wel, ga er maar mee door. We gaan door met het volgende punt. 
De USAC app, om communicatie te bundelen. Dit is de bom die we droppen! We merken 
dat tijdens een pandemie contact en verenigingsgevoel lastig is. We willen graag een 
vereniging blijven! We communiceren nu ook via veel verschillende kanalen (nieuwsbrief, 
whatsapp, facebook, instagram, promomail). Er gebeurt vanalles en - 

--- ho, het geluid van Zoom viel uit. We gaan even het geluid wisselen naar een 
andere laptop. --- 
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Lotte: ik maak eerst mn verhaal af, dan mag Maaike vragen stellen. We gebruiken facebook 
(FB) nu vooral voor snelle communicatie, bijv. van evenementen, maar we zien ook dat 
steeds minder mensen FB gebruiken. Ook zijn er privacy concerns. We kwamen uit bij 
USAPP, GRouplink. Die hebben al zo’n 90 verenigingen. De app heeft verschillende functies: 
activity feeds voor specifieke onderwerpen (bijv. ‘Zoek je klimmaatje’), belangrijke 
aankondigingen, persoonlijke berichten, agenda, evenementen aanmaken, evenement 
inschrijvingen, en zelfs acquisitiemogelijkheden.  
Dit is kort door de bocht. We hebben ook een FAQ document. Het is wel een uitgave: 600 
euro per jaar, voor 200 actieve leden die het maandelijks gebruiken. Maar het abonnement 
is ook maandelijks aanpasbaar! Als het helemaal niet bevalt kunnen we nog stoppen. Dit is 
veel info, ik heb lang nog niet alles verteld. Maar zijn er nu al vragen? 
 
Lise: vraag: hebben jullie gekeken naar andere platformen die goedkoper zijn? 
Lotte: ja. Maar de andere apps hadden slechte feedback. Qua andere platforms vonden we 
een app het meest alomvattend qua functionaliteit - mogelijkheden tot communicatie, 
interactie, inschrijvingen etc. Oke, Maaike je mag praten. 
 
--- audioproblemen, we horen de leden niet. Jongens, stop met praten! --- 
 
Ondertussen antwoord lotte de chat vragen 
Julien: Hoe staat het met de verwerking van gebruikersgegevens? 
Lotte: De Nederlandse wetgeving geldt. Plus ze hebben geen verdienmodel gebaseerd op 
de export van persoonsgegevens. 
Lise: Aan wie betaal je het geld dan? 
Lotte: Het geld betalen we aan Grouplink. Die hebben het format van de app al. 
Robin & Jordi: Wat is het voordeel van deze app t.o.v. van bijvoorbeeld Discord? 
Lotte: Discord is niet heel gebruiksvriendelijk. Ook is het niet handig voor een duidelijke 
agenda en het aanmaken van evenementen. Een app is overzichtelijker. 
 
--- audioproblemen. Oplossen door laptop te switchen. --- 
Lisa: Ik zie in de FAQ iets staan over het im- en exporteren van het ledenbestand. Gaan 
jullie data van USAC leden importeren in de app? 
Lotte: in principe wel, maar alleen als iemand daar goedkeuring voor geeft. 
Marah: we houden in principe het ledenbestand op de website. In de website pas ik het 
aan. De app vervangt niet het ledenbestand. 
Karim: in de app kun je zelf aanpassen wat zichtbaar is in je profiel. 
Maaike: kunnen jullie mij horen? 
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Lotte: ja maar ik wil eerst alle vragen los beantwoorden. 
Heleen: ik wil even duidelijk maken wat de app doet ten opzichte van de andere kanalen 
die we gebruiken. De app is de verzamelplek voor informatiestromen. Op de website blijft 
de vaste informatie en ledenadministratie, de archieven enzo. Promotie en andere 
infostromen komen op de app. Je eigen administratie blijft op de website 
Karim: en nieuwsbrief komt nog via de mail. Mail blijft dus nog een belangrijk export 
kanaal. 
Heleen: maar de mail is dus niet meer voor promo. 
Chrissie: Ik hoor/lees steeds die 600 euro bij 200 actieve leden, gaat de prijs omlaag bij 
minder actieve gebruikers? 
Lotte: dit hangt er natuurlijk af of we per jaar betalen. Maar het komt er op neer dat het 
berekenen van de kosten is gebaseerd op het verwachte aantal gebruikers aan het begin 
van het jaar. Maar het is dus wel zo dat elk lid betaalt voor de app. 
Bente: Ik zag dat er wel reclames in de app stonden, weten jullie waarom dit is? Want jullie 
zeiden dat er geen gegevens worden verkocht, zijn die reclames dan niet 
persoonsgebonden? 
Lotte: de reclames zijn van sponsoren die wij zelf willen. 
Heleen: geen advertenties in de app die wij niet willen. Dit is goed want dan kunnen we 
tegen potentiële nieuwe sponsoren zeggen ‘hey kijk, een goede plek voor promo!’ We 
hebben er zelf controle over, bijvoorbeeld hoe vaak je de ad ziet. Het is een effectieve 
manier om sponsoren te krijgen. Maar het hoeft niet! 
Maaike: hoeveel is het max bij 400 leden? 
Lotte zoekt de offerte op. Heleen neemt over 
 
Elisabeth: Hoe lang verwachten jullie dat de overgang van de huidige situatie naar de app 
gaat duren? Als ik jullie net goed hoorde, begreep ik dat jullie geen promo-mails meer 
wilden versturen. Nu kan je ook niet verwachten dat iedereen in 1x de app heeft, hoe zorg 
je dat iedereen wel op de hoogte blijft? 
Heleen: we verwachten dat iedereen de app heeft straks. Het bedrijf raadt ons aan om een 
party kick-off moment te houden om in een keer helemaal over te stappen. We gaan cold 
turkey over naar de app. Het bedrijf heeft niet veel tijd nodig om het klaar te maken.  
Lotte: Wij als bestuur kunnen het dan binnen 1 of twee weken het personaliseren. Het 
format is er al meteen! 
Maaike: ik heb gevraagd aan mensen zonder Facebook of ze geïnteresseerd zouden zijn in 
een app. Veel zeiden nee want ze willen er ook niet door worden lastig gevallen. Hebben 
jullie gepeild onder leden? Vooral onder degenen die geen FB hebben? [audio valt even 
weg] Dus ik was benieuwd, weten jullie wat de animo is? 
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Lotte: wat het precies is weet ik niet. We hebben geen enquête eruit gestuurd. Maar ik heb 
het wel aan veel mensen gevraagd. Die waren positief! Maarja, geen enquête dus. 
Marah: als je niet wilt worden lastiggevallen kun je de push-berichten uitzetten. Je kunt de 
app bij wijze van spreken makkelijk een maand lang negeren. 
Karim: je kunt je voor activity feed meldingen aan en afmelden, bijv. als je alleen de 
nieuwsbrief wilt zien en niet materiaalverhuur feeds enzo. 
Maaike: Als er veel animo is is het wel heel duur. Nu met corona is het wel nice voor de 
verbinding, maar op de lange termijn lijkt het me duur, vooral als er wellicht niet veel 
animo voor is.  
Lotte: Ik begrijp je punt zeker. Nu nog even verder over jouw prijsvraag (over hoeveel het 
zou kosten). Bij min. 80 leden kost het 440 euro per jaar, bij 200 leden 588 euro. Als je per 
maand de app opent ben je een actieve gebruiker. Dus niet alleen het downloaden, maar 
echt het openen van de app. 
 
Lisa: Het gaat me er meer om of de data die ik aan de USAC heb gegeven (en in de 
ledenadministratie op de website staat) gedeeld wordt met de app of dat ik zelf een profiel 
aanmaak in de app en dan zelf kies wat ik daar op zet. 
Heleen: je maakt zelf een profiel. 
Lotte: maar we kunnen wel info overzetten vanaf de website. 
Marah: we hebben het hierover gehad met het app-bedrijf. Maar je kunt aan het begin een 
excelbestand importeren zodat je alle leden hebt in de app. We kunnen zelf beslissen wat 
voor info we daarbij doen. Dus als je de app opent heb je al een account, waar je extra 
dingen aan kunt toevoegen. Het idee is dus wel dat je belangrijke wijzigingen in adres- of 
contactgegevens in de website doet. Het kan ook in de app, want het is leuk voor andere 
leden om te zien, maar het hoeft niet. Het belangrijke voor het ledenbestand is nog steeds 
op de website. 
Lotte: oké, de chat is in volle gang. Thomas zegt, zolang het maar geen corona-app is, nee 
nee nee dat is het niet. 
Lisa: Wat wordt er nog wel via de website gedeeld na het invoeren van de app? 
Lotte: goeie vraag. We willen echt de app gebruiken als communicatiemiddel, voor leden 
zelf, en de website voor mensen die meer info willen. De app vervangt niet de ledenadmin. 
Bijv. je klimstatus moet op de website staan.  
[leest chat] Oh, fijn dat de oudere leden ook enthousiast zijn over de Tinder functie!  
 
Heleen: misschien nu nog even de vragen beantwoorden die hierop aansluiten. Zeb vroeg 
of ledengegevens zoals adres en telefoonnummer dan bij de makers van de app 
terechtkomen. Maar de app is AVG-proof dus het zou geen probleem moeten zijn. De app 
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is zelfs AVG-proofer dan de website. Het excel Bestand beheren wij. Het gaan niet naar de 
beheerders! Grouplink maakt de app en zorgt ervoor dat alles goed loopt, maar ze hebben 
geen beheerrechten in onze app. 
Zeb: wat is dán de toegevoegde waarde? Ik vind 600 euro om promo te sturen wat al via de 
mail zou gaan wat veel. Èn je moet mensen over laten stappen, dus als je de memo mist 
loop je wellicht informatie mis. Want een dag overstappen klinkt ambitieus. Ik wil één keer 
per week mijn agenda kunnen invullen. Nòg een kanaal om in te stellen. Klinkt als een 
omslachtig medium. 
Lotte: ehm. Hoe jij dat ervaart kan ik geen uitspraken over doen. Wij denken dat deze app 
ervoor zorgt dat je alles bij elkaar hebt, dat je zo beter verbonden bent met de USAC, 
omdat je weet dat de USAC gekoppeld is aan de app en je er alle informatie kunt vinden.  
Karim: Het is ook voor leden zelf, ze kunnen iets delen met de rest van USAC. Bijv. over 
materiaal wat ze niet meer gebruiken, of ze willen vragen of mensen mee willen op een 
klimweekendje. Wat nu via Facebook (FB) gaat kan op een georganiseerde manier via de 
app, naar alle leden. 
Heleen: ja, ik denk dat de belangrijkste feature van de app is dat je verschillende kanalen 
hebt-  
Zeb: dus jullie willen FB vervangen eigenlijk 
Heleen: jajaja, FB gaat eruit! In principe de promomail ook. Alles gaat via de app. De app 
heeft ook een kalender etc. Ik ken best wat mensen met weinig connectie met de USAC. Als 
ze niet in bepaalde Whatsapp-groepen zitten vallen ze buiten de boot. Ze krijgen het niet 
meer voor elkaar om bijvoorbeeld een klimpartner te vinden. De app maakt onderlinge 
communicatie makkelijker! Het is veel laagdrempeliger, je hoeft geen nummers meer uit te 
wisselen op de hal etc.  
Zeb: ik ben over! 
Lotte: je zei trouwens ook dat 1 dag overstappen ambitieus is. True, maar onthoud in ieder 
geval dat het snel kan, dus dat volgend bestuur er geen last aan zou hebben. 
Aart: Ik heb de afgelopen drie jaar bij de Accie gezeten. Aan het begin had iedereen nog 
wel FB, nu steeds minder mensen. Voor evenementen werd dat steeds meer een probleem 
voor updates (via de mail ging het niet zo handig snel). Met de app hopen we dit op te 
lossen. Als iedereen het gebruikt uiteraard. 
 
Robin & Jordi: waarom stoppen we dit geld niet in een goede website plus ledenadmin? 
Heleen: dit doen we niet want de website moet iemand beheren. Frits doet super goed 
werk voor de Sitecie maar moet bijna alles alleen doen. Met de app kunnen we dingen 
mooi uitbesteden.  
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Rosalie: Diede denkt dat de app ook erg chill is voor foto's. Dan is het niet zo onhandig 
meer met allemaal verschillende Google Photos linkjes enzo 
Lotte: Inderdaad! We hebben onbeperkt ruimte voor foto’s. Wat ook fijn is dat we wellicht 
topo’s kunnen digitaliseren. Topo’s kunnen er dus ook in. 
Bente: ik vind het geen fijn idee dat de makers van de app mijn gegevens hebben. 
Lotte: die vraag is al beantwoord.  
Thomas: privacy is nog wel een aandachtspunt 
Lotte: de app is meer AVG proof dan de website! 
Maaike & Bente: we willen dat ons adres en telefoonnummer niet zichtbaar is 
Lotte: dat kun je zelf instellen! Je mag het delen maar het hoeft niet.  

Oké, het zijn heel veel berichten… ik loop achter? 
 
Jordi & Robin: Is een nieuwe website met ledenadministratie en een goede mobiele variant 
van de website ook overwogen?  
Karim: dit hebben we al gehad. 
Lotte: de website is niet geschikt voor communicatie onderling.  
Lisa: Ja maar dat Excel bestand gaat toch naar de servers van Grouplink? 
Lotte: ik vind het fijn dat jullie meedenken, maar reageer niet op elkaar in de chat! Ik raak 
zo het overzicht kwijt. We moeten ff roeien met de riemen die we hebben. 
Lisa: Ik ben het wel met Bente eens dat ik het niet chill vind als de USAC de data die ik aan 
hun gegeven heb met de app gaat delen. En zijn jullie dan van plan om data van alle 
mensen in de ledenadministratie (ca 500?) in de app te gooien? 
Karim: Nou, ik weet niet precies hoe ze de administratie beheren. Ik neem aan dat ze het 
encrypten en dat het zo naar een server gaan. Als wij het gebruiken is het encrypted 
client-side. Dit vragen we ze. Het is AVG proof dus ze zouden geen toegang moeten hebben 
als derde partij. 
Heleen: veel mensen vragen waarom mensen niet zelf een account kunnen maken in de 
app. 
Karim: anders kunnen ook niet-leden een account maken. Je moet wel zelf een 
accountinlog maken.  
Heleen: het is nodig want de app moet aan de USAC gekoppeld worden. Dat is hoe de 
administratie werkt. 
 
Thomas: wanneer gegevens uit de ledenadmin gedeeld worden dan wel overgeheveld 
worden dan moet dat beveiligd zijn. 
Karim: Ja, daar ga ik op letten 
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Bente: ik snap nog steeds niet waarom iedereen niet gewoon een eigen account kan 
aanmaken. 
Lotte: nou ja, in principe doet iedereen dat wel. 
Lise: Andere vraag: Is het handig om dit nu heel lang te behandelen of later op een ander 
moment te bespreken? Want zo te horen moet er bijvoorbeeld nog gecheckt worden of 
mensen het wel gaan gebruiken en willen? Of ben ik nu te snel door de bocht? 
Lotte: als we het nu al goed kunnen bespreken kunnen we er al snel profijt aan hebben, in 
plaats van dat we moeten wachten op nog een ledenvergadering. 
Heleen: Ik snap dat het lastig is om de toegevoegde waarde van een app te gebruiken. Kijk 
nog eens naar het FAQ document. We kunnen idd nog een poll aanmaken, maar we 
denken dat dat niet effectief is. Een discussie is goed voor het begrip. Dit is wel echt het 
eerste moment dat we er met jullie in gesprek over gaan.  
 
Dominik: ik moet eerlijk zeggen, ik ben niet bijster fan van dit plan. We willen af van veel 
kanalen en de communicatie beperken tot de app. Tegelijkertijd begroot je in dat je de app 
maar voor de helft van je leden gebruikt. Zo vallen heel veel mensen vallen buiten de boot 
qua communicatie. Juist de minder actieve leden raak je hiermee kwijt.  
Tweede punt. Je hebt er nu 600 euro voor maar ook nog geld voor een nieuw ledenbestand. 
Zou je die kosten niet mee moeten rekenen voor de app? 
Heleen: De post voor een nieuwe ledenadmin halen we eruit.  
Marah: De minder actieve leden krijgen nog steeds de nieuwsbrief. Daar staat ook nog een 
agenda in en dergelijke. Als ze dat in ieder geval nog lezen kunnen ze prima meedoen. 
Minder actieve leden zijn over het algemeen ook niet zo actief op FB. Dus ik denk dat de 
app deze situatie niet veel zou veranderen. 
Lotte: Dominik, geeft dit antwoord op je vraag? 
Dominik: Dit geeft een beetje antwoord op mijn vraag. [inaudible]. Mensen gebruiken geen 
FB meer [inaudible] 

----Harmjans internet valt uit.----- 
Frits: ha toevallig, ineens valt het internet uit. 
Dominik: we maken nu een dedicated communicatie kanaal want mensen gebruiken geen 
FB meer. Maar mensen die geen FB gebruiken zullen toch op een manier communiceren 
met leden. Waarom doen we het dan niet via bestaande platformen? 
Heleen: Er is zoveel meer wat de app kan bieden dan FB vervangen! Bijv. voor een 
evenement kun je met 1 klik laten weten dat je er ben. En wijzigingen worden makkelijk 
doorgegeven. Voorheen moest dit omslachtig via de mail. De app biedt ongekende 
communicatiemogelijkheden. We begroten op 200 leden omdat we denken dat zoveel 
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actief genoeg zijn om er baat bij hebben om snelle informatiestromen bij te houden. De 
anderen kunnen alsnog de nieuwsbrief lezen! Voor het overzicht van activiteiten ed. 
Ties: Mogelijk is het verstandig om te overwegen welke informatie er in eerste instantie 
wordt geïmporteerd in de app. Als je alleen een email en naam importeert, kan de rest 
door het lid worden ingevuld. 
Lotte: ja goed idee, zo gaan we het doen! Nogmaals jongens, fijn dat jullie op elkaar 
reageren maar hier wordt het dan chaotisch. Niet ‘haha’ zeggen, alleen inhoudelijke dingen. 
Lise: Moeten we er dan niet over stemmen? Dan kunnen we zien wat de ALV ervan vind? 
Lotte: opzich doen we dat nu in discussie. 
Diede: je weet niet wie niet op Facebook zit, want je ziet ze niet op FB en je neemt het niet 
bewust waar op het moment dat je ze niet op FB ziet 
Heleen: sommige mensen hebben een account maar zitten niet op FB, van sommige hoor 
ik in persoon dat ze het niet hebben, etc. Nogmaals, FB is niet het enige argument 
Lotte: Frits, je mag wat zeggen. 
Frits: Ha! Duurde ff halfuurtje maar goed. ik zal het kort houden. Je had het over de Sitecie. 
Ik vind het jammer dat we niet benaderd zijn hiervoor. We zijn wel druk bezig maar kunnen 
best advies geven. Er is zeker veel mogelijk in de website. Dat gaat zeker wel tijd kosten. De 
app klinkt wel sneller. Maar het klinkt niet als het bundelen informatie. Het is meer een 
vervanging van FB, dus er gaat 1 kanaal af en 1 bij. Qua kosten, ik denk dat het reuze 
meevalt! Mijn advies: probeer het 2 maanden en stem dan weer of we ermee door willen.  
Lotte: sorry dat we je niet benaderd hebben. We zijn van onze eigen kennis uitgegaan, we 
hebben technische mensen in bestuur. Maar we hadden je moeten benaderen, goed punt, 
mijn excuses. 
Karim: jij denkt dat communicatie tussen leden makkelijk te doen is via de website, 
alsmede het aanmaken van evenementen (en inschrijvingen) enzo - wat de app ons zou 
bieden. Is dat zo? Ik zou niet weten of de website ons dat kan bieden. 
Frits: als je dat niet weet zou ik het niet op deze ALV bespreken maar teruggaan naar de 
tekentafel.  
[stilte] 
Heleen: zullen we stemmen om te kijken hoe jullie ervoor staan? 
Lotte: ja. De vraag is, stel we proberen de app voor 2 maanden uit (zo is het ook een stuk 
minder geld). Er komt een poll in beeld. 
Frits: wat kost dat voor 2 maanden? 
Aart: 100 euro 
Maaike: als ik tegen stem, stem ik dan voor een heel jaar? 
Lotte: nee haha. 
Heleen: we willen alleen even weten hoe populair het idee is. 
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Lotte & Karim: dit is geen bindende stem, alleen ff peilen, inventariseren. 
Heleen: mensen die met z’n tweeën zijn moeten even 1x stemmen en voor de ander een 
prive-berichtje sturen naar Lotte. 
 
[Stemming] 

18 voor, 6 tegen, 4 neutraal 
 
Bente: ik ben software developer van beroep en maak ook apps. We koppelen de website 
vaak aan de app. Dit kost veel meer moeite om te implementeren - het kan niet binnen een 
dag. Maar misschien is het toch een idee om te kijken naar een applicatie gekoppeld aan de 
website. Ik vind het de app echt wel een goed idee! 
Heleen: het simpele antwoord is dat dit is eigenlijk de enige optie is omdat dit zo goedkoop 
is. 
Aart: nou ja, een andere optie is natuurlijk het zelf ontwikkelen. Maar dit moet net als de 
website vanaf de grond aan worden opgebouwd. Maar dit kost tijd en moeite van leden. 
Het kan wel, maar goed, dan hebben we over 2 jaar die app.  
Marah: en zoveel tijd hebben we niet want we zitten nu met corona. 
Aart: ja precies, we willen juist nu goede interactiemogelijkheden voor leden. Dat is de 
reden om voor een app te gaan die we nu in gebruik kunnen nemen. En verder zitten we 
ook met onderhoud als USAC’ers de app maken. Je blijft ermee bezig. 
Heleen: vooral het doorstromen van het onderhoud zou ingewikkeld zijn. Je kunt opzich 
mensen ervoor betalen maar wat als ze na een jaar niet meer lid zijn. Je hebt steeds nieuwe 
mensen nodig. Met Grouplich besteden we het stabiel uit en kost het geen moeite. 600 
euro is veel als je naar de euro’s kijkt. Maar als je het relatief bekijkt en je kijkt naar alle 
andere uitgaven, dan vind ik deze het mooiste. Want het is het mooist verdeeld over alle 
actieve leden! :)  
Karim: lekker egalitair. 

[Marah wil pauze] 
Lotte: ik stel voor dat we dit nu even laten voor hoe het is. In de pauze komen we met een 
aangepast voorstel. We gaan door. Dit was wel het grootste. Maar we hebben nog veel te 
bespreken… 
Heleen: zijn er nu nog punten die per se besproken moeten worden. 
Lotte: nee er zijn echt geen reacties meer.  
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6. Praeses Lotte beleid 
Lotte: Jeej mijn beleid! Want ik was nog niet genoeg aan het woord… Als bestuur is het 
belangrijk om goed te functioneren. Ik zal als praeses veel aanwezig zijn op de hal en bij 
activiteiten. Gelukkig vind ik klimmen heel leuk! 
Mocht het zo zijn dat we niet meer buiten mogen klimmen, dan wil ik kijken naar de 
mogelijkheden tot een klimhallen-tour, evt. met korting. Er is vorig jaar ook een gat 
ontstaan qua kader. Ik wil een kaderplan opstellen met mensen uit OC en andere leden, 
om efficiënter (en veilig) kader op te leiden) en hoe om te gaan met het gat vorig jaar en 
evt. het toekomstige gat van dit jaar.  
Het meerjarenplan. Bestuur 90 vond dat het niet nodig was. Wat je wel ziet is dat de 
klimsport steeds groter wordt. We hebben ook een heel gezond vermogen, wellicht te 
gezond. Het is belangrijk dat hier een goed plan voor komt, rekening houdend met 
verschillende situaties. Wat als USAC groter zou worden? Ik weet dat niet iedereen hierom 
staat te springen. Het is iets heel ingewikkelds. Het zal zeker niet zo zijn dat we ineens 
volgend jaar honderd nieuwe leden hebben. Ik wil wel graag de voor en nadelen in kaart 
brengen.  
Tot slot de externe contacten. Het zijn er veel. Eentje ervan is onze sponsor Fysiodomstad - 
ik wil het contract heroverwegen met hulp van Heleen, om te zien wat we nog meer uit het 
contract willen halen. Olympos-  

----geluid valt uit--- 
Heleen: hey lekker biertje Frits. Ja jullie horen ons wel maar wij jullie niet hihi. 
Lotte: oké, we zijn hoorbaar! Waarom Fysiodomstad contract heroverwegen? Nou, we 
willen kijken of we meer uit het contract kunnen halen. Tot slot Olympos. Dit punt kwam 
ook terug bij de vorige ALV. Het contract is aangepast. Maar wat ook zo is is dat we sinds de 
vorige lockdown niet hebben kunnen klimmen voor het afgesproken tarief van 4 euro. Dit 
vinden we niet oke! Hier ga ik achteraan, ik heb er nog geen antwoord op. Ik kan geen 
uitspraken doen over wat er gebeurt met hoe het in het verleden is gegaan. Maar ik doe er 
alles aan om ervoor te zorgen dat we gewoon weer goedkoop kunnen klimmen. Dus dan 
moeten jullie ook als het sneeuwt gewoon klimmen!!! Als het goed is kan dat straks... 
Oke ik stop even met praten wajow. Harmjan, brand los! 
 

7. Vice-Praeses Harmjan beleid 
Harmjan: Wow nu ga ik praten. We merken dat verbinding met elkaar moeilijk is tijdens 
het klimmen. Het letterlijk (knopen leggen) kan uiteraard nog. Maar, het sociale aspect op 
de klimmuur is een beetje weg tegenwoordig. Activiteiten naast het klimmen zijn nu extra 
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belangrijk voor de verbinding binnen de vereniging. Zelf vond ik online praten met mensen 
via activiteiten chill in quarantaine. We willen ons richten op verbinding binnen de 
vereniging - ten koste van verbinding met de andere SACs. Maarja, we vinden dat op dit 
moment minder belangrijk. 
We willen ook leden enthousiast krijgen voor minder zichtbare commissies. Veel leden zijn 
enthousiast voor de accie en kledingcommissie. Ik wil dit enthousiasme proberen om te 
zetten naar commissies waar we dan nieuw even in kunnen blazen. Qua lezingen moet ik 
een hoop uitzoeken. Kan ik offline lezingen geven? Met 50 mensen in de Florin is niet meer 
mogelijk… Online is ook een optie, maar is daar genoeg animo voor? Vooral met alle online 
colleges nu… Qua onderwerpen wil ik graag een Fysiodomstad lezing - blessurepreventie is 
belangrijk. Ook is er al een tijdje het idee voor klimongevallen lezing. Dat lijkt me super 
interessant. Hier wil ik het over hebben met mensen die er al over na hebben gedacht, voor 
de vormgeving. Da was het! 
 

8. Ab Actis Marah beleid 
Marah: jeej! Oke, praten in plaats van typen… Nou ik ga me heel erg focussen op de 
nieuwsbrief, ik denk dat die vooral nu een grote rol speelt. Dat heb ik ook gemerkt met 
Robins nieuwsbrieven. Het is een belangrijk contactpunt, vooral in tijden van corona & 
social distancing. Ik heb de eerste al gestuurd! Opmerkingen zijn welkom. 
Ook zal ik kijken naar het ledenbestand, of ik bepaalde dingen kan automatiseren. Hier ga 
ik het over hebben met Robin en de Sitecie. Bepaalde dingen kunnen net wat handiger. 
Ook wil ik onderzoeken of we voor de lange termijn iets kunnen regelen, bijvoorbeeld een 
extra plugin op Wordpress, of werken via Codex. Hier wil ik het ook over hebben met 
UBoulder, en uiteraard ook met de Sitecie. Goed contact met de Sitecie wil ik mee bezig 
zijn. 
Ik ga ook werken aan de website, pagina’s onderhouden. Er zijn veel nutteloze pagina’s, 
lege pagina’s, of pagina’s die echt een update nodig hebben. Dit ga ik in de komende tijd 
updaten.  
Diede: wat wil je precies automatiseren? 
Marah: ik weet niet of automatiseren het juiste woord is, maar ik had het er met Robin 
over dat als je bijvoorbeeld iemand ‘lid af’ wilt maken (dus die is niet meer lid) dan komt ‘ie 
niet automatisch in een bepaalde lijst (de alumni lijst). Dat soort dingen. Leden deleten 
werkt ook nog niet zo goed. Dat is ook belangrijk voor AVG. AVG is ook een van mijn 
puntjes, daar wil ik mee bezig zijn met Harmjan en Robin. Er staan nog veel oude gegevens 
open op de website. Je kunt bijvoorbeeld van voorgaande besturen vaak telefoonnummers 
vinden. Bepaalde site-pagina’s kunnen we ook misschien beter op privé zetten. 
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Ik ga me ook uiteraard bezig houden met, als de app komt, wat dat de rol van de website is 
in verhouding daartoe.  
Lotte: was dat het? 
Marah: ja 

9. Fiscus Heleen beleid 
Heleen: Eigenlijk is mijn beleid heel simpel. Ik wil doorgaan met het werk van fiscussen 
voor mij. Er is een goede trend ingezet, wat betreft boekhouding en snelle verwerking. Ook 
wil ik graag kijken of ik de geldstromen binnen de vereniging meer visueel kan maken om 
ze duidelijk te maken voor leden. Als er animo voor is. Ik wil überhaupt ook zelf dicht bij 
vereniging staan, door bijv. veel op de hal te zijn.  
Ik wil ook graag kijken of we kunnen overstappen naar andere bank. En ik wil de leden 
overtuigen om te: ‘Comprimeren en dan declareren’!! Dan heb ik het over het bonnetje. 
Want, we moeten 60 euro per jaar meer betalen voor het boekhoudprogramma voor 
onbeperkte opslagruimte. Maar dit hoeft niet als je je bonnetjes zelf comprimeert naar een 
kleiner bestand. Dit scheelt ruimte, en het scheelt mij werk als iedereen het lekker zelf 
doet. Ipv dat ik duizend bonnetjes comprimeer doet ieder er zelf eentje. Dit lijkt me leuk 
om in de vereniging te krijgen.  
Ik ga dit jaar lekker geld uitgeven. Zin in! 
Karim: en geld innen ook 
Heleen: uiteraard 

10. HSHG Aart beleid 
Aart: Als je naar afgelopen jaar hebt gekeken kun je je afvragen wat überhaupt tijdens een 
pandemie nog de rol is van de HSHG. ik wil kijken naar wat wel kan, positief blijven! Ik ben 
er in mijn plannen een beetje vanuit gegaan dat er in het voorjaar toch het een en ander 
mogelijk is.  
Mijn eerste punt is verantwoord buiten klimmen. Ik ga een coronaprotocol opstellen, bijv. 
over afstand houden en hoeveel mensen er in een busje mogen. In het kader hiervan 
hebben we de kerstweek besloten af te gelasten, na lang discussiëren. Heel erg jammer 
maarja over 2 maanden kan de situatie omtrent corona niet heel anders zijn. 
Verder verwachten we dat er nog veel weekend-uitval zal zijn in het voorjaar, mensen 
worden vaak ziek - ook kader. Ook wordt er meer gevraagd van het kader doordat de 
introweekenden in het voorjaar plaatsvinden. Dus kijken we naar mogelijkheden tot 
weekendjes zonder kader (of in ieder geval zonder SKI). We zoeken het nog uit. Bijv. alleen 
EHBO’er mee, of SKB. Verder zijn er ook meer boulderweekendjes (geen kader nodig). 
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Tot het voorjaar wil ik nog andere dingen doen! Met Lotte wil ik kijken naar hoe we het 
proces van opleiden tot kader kunnen stimuleren en optimaliseren. Het loopt niet altijd 
even snel. Sommige mensen zitten erg lang in opleiding - daar willen we wat aan doen.  
Ook wil ik administratieve processen beter laten lopen. Hier ga ik andere bestuursleden in 
helpen: Heleen helpen comprimeren automatiseren, Marah helpen met de ledenadmin, en 
Karim helpen met materiaalverhuur. Vind ik leuk, ga ik mee bezig! Dat was het. 
Lotte: door naar Mister MC! 

11. Matcom Karim beleid 
Karim: Ik ga het materiaal beheren. Het staat bij mij in de woonkamer (zie foto Casa 
Confetti). Bouldermatten liggen bij de Pnyx, direct bij mij om de hoek.  
Wat ik ga doen aan het materiaal is dat ik wat touwen ga vervangen. Ook ga ik helmen 
waarvan schuim loslaat vervangen. Geen klimfluencer-vriendelijke helmen! Heb een mooie 
blauwe gekocht, minder ‘eierdop vibes’. Nodig want er zijn dus een paar helmen stuk. Ook 
zijn ga ik van 2 bouldermatten 1 maken door de rits te fixen. Duurzamer dan een nieuwe 
kopen, plus goedkoper voor jullie! Qua extra materiaal: nieuwe lawinepiep. 
Frits: die eierdoppen zijn toch prima!!! Plak het schuim gewoon weer vast met dubbelzijdig 
tape. Ze zijn heel robust, wat nice is want ze worden rondgeflikkerd, van de rots gegooid, in 
de auto gegooid…  
Karim: ben ik het mee eens. Maar ik ga natuurlijk geen materiaal kopen wat niet tegen een 
stootje kan. Ik ga geen fancy schuimhelmen kopen, het worden niet de duurste dingen. 
Maar het is vervelend dat die schuimlagen loslaten. Vastmaken is geen goede oplossing 
(besproken met vorige MC’s): het werkt niet langdurig en tast helm zelf aan. Je kunt het in 
principe nog gebruiken, maar beter dattie gewoon heel is! 
Ties: ik stel een ‘drop test’ voor 
Karim: nee dan gaan ze stuk. Dat laat ik liever irl gebeuren. [haha] 
Verder. Het krat staat onder kopje veiligheid. Ik ben in het vorige krat wat vingertoppen 
tegengekomen. Dit maakt klimmen moeilijk. Sjaars het krat zien strugglen met het tillen 
van een crimpy krat is super grappig maarja we willen ook geen blessures. Ik zoek een 
alternatief. Iets wat wat draagbaarder is. 
Verder wil ik onder het kopje duurzaamheid (staat niet in mn slide) een windscherm maken 
voor de brander. Ferd had dit idee ook al. ik heb het begroot. Ik ga een plaat aluminium in 
vorm knippen. Dat kun je dan altijd rond de brander zetten zodat de warmte niet wegwaait.  
Ik wil ook systemen implementeren om beter te tracken waar materiaal is. Nu is het een 
stapel papiertjes. Als je wilt weten waar een bepaald touw of helm is dan moet je daar in 
gaan zoeken en uberhaupt doorhebben of het al teruggegeven is of niet. 
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Ook wil ik een bibliotheeksysteem. Sommige dingen zijn genummerd sommige niet. Ik wil 
het zowel fysiek als digitaal ordenen, zodat het niet kwijtraakt. Ja!  
 
Lotte: tijd voor pauze, een kwartiertje, tot tien voor tien. Pak je Karantine snac.  
Karim: Zeb had nog een vraag. 
Zeb: Over het krat, om het draagbaarder te maken. Knoop er een touw in, door het krat 
aan twee kanten te doorboren.  
Karim: is een optie idd. 
Zeb: Wat betreft die helmen, die moeten echt rood zijn. 
Karim: We hebben al allerlei kleuren. Ik zal zorgen dat ze grotendeels rood zijn. Die blauwe 
Halfdome lag toevallig bij de Bever opruiming. Ik heb er 25 euro aan bespaard! Geld 
besparen vind ik meer waard dan dat de helm precies het goede kleurtje heeft.  
Zeb: ja ik vind die kleur toch wel echt veel waard 
Karim: ik zal zorgen dat in ieder geval op USAC weekenden alleen rode helmen worden 
meegegeven, maar er zijn ook mensen die persoonlijk dingen huren. Die mogen dan de 
blauwe Halfdome. 
 
Lotte: oké, we zien jullie om tien voor tien. 

Pauze 

Thomas heeft een goed idee. 
Thomas: Om de chat te ontlasten. Wellicht als beschaafde mensen proberen of we zo onze 
inbreng kunnen doen. 
Karim: We kunnen een poll hierover doen. Nee haha we kunnen het proberen. 
Heleen: het was ook ons originele plan. 
Karim: Arme Marah 
Lotte: HSHG, brand los! 

12. Begroting HSHG 
Aart: Ja, de klimplanning. We hebben aardig wat in te halen na vorig jaar, dus ik heb veel 
ingepland voor het voorjaar. 33 weekenden en 753 klimmandagen! Klinkt als veel maar we 
gaan het gewoon proberen. De introweekenden komen ook in het voorjaar - dit vraagt 
extra van het kader. 
Verder zijn er 4 lange weekenden. Naar de Vogezen, de Frankenjura en 2 keer 
Fontainebleau! Dit keer zijn er 12 deelnemers per keer. We willen geen grote groepen want 
dan wordt afstand controleren moeilijker. Verder zijn er ook een aantal kleine weekenden 
zonder kader. Dit is een wijziging van de originele klimplanning die ik heb opgestuurd. Dit 
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zijn weekenden met mensen met minstens OVSP. Aanvankelijk was het idee om hiervoor 
ook 12 mensen mee te laten gaan, maar er is vaak te weinig animo. Idee is om het zonder 
busje te doen, alleen met deelnemersauto’s. Houdt kosten ook laag. Deze weekendjes zijn 
nog niet specifiek ingepland - ik heb er gewoon een apart bedrag voor. 
Marah: Aart neem je op? 
Aart: ja 
 
Maaike: als er weer veel niet door gaat een week in de zomer organiseren zoals kerstweek 
met kader waarin onervaren klimmers alsnog veel kunnen leren om doorstroom naar 
zelfstandig en kader te bevorderen 
ja beetje offtopic 
Aart: vind het niet off topic. Goed idee. Mocht het in het voorjaar bij de HALV blijken dat 
veel niet doorgaat dan kunnen we idd hier geld in steken. 
Cathelijne: waarom niet ook 2x vogezen of een andere verre klimbestemming? Dat kan 
dan denk ik tegelijkertijd met de boulderweekenden. 
Aart: op dit moment zijn de twee lange weekenden pasen en hemelvaart. Vogezen en 
frankenjura, beide dubbel met Fontainebleau.  
Heleen: Het is dus al dubbel. 
Aart: jep. 
Verder is er een nieuw bouldergebied in Duitsland net over de grens. Boulderen in 
Avalonia! Hiervoor is ook geen kader nodig dus het is de ideale bestemming om naast een 
klimweekend te organiseren. 
Dan nu een overzicht van de weekendjes [zie overzichtslide weekendjes] 
Frits: gaan we 5x boulderen 
Karim: je hoeft niet mee. Sterker nog, blijf thuis. 
Aart: betekent ook dat er 28 keer wordt sportgeklommen. Boulderen is ook animo voor. 
Nu zijn het ook kleinere groepen dan normaal. Avalonia is 3 weekendjes met 9 man, die 
makkelijk plaatsvinden naast reguliere weekenden. Ik denk dat ik genoeg argumenten voor 
avalonia heb, puur alleen al om het kader te ontlasten. En wat Karim zegt, je hoeft niet 
mee. Er willen vast genoeg andere mensen mee. 
Frits: het leren klimmen komt niet met boulderen. Het is leuk maar je steekt er niks van op, 
tenminste weinig qua zeker-ervaring en touwhandelen. 
Aart: goed punt, je leert er niet van zekeren. Bedankt voor je feedback 
 
Dominik: hoe heb je in je weekendplanning nagedacht over kader stimuleren? Geef je 
kader in opleiding voorrang oid? 
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Aart: met Lotte wil ik kaderopleiding stimuleren en efficiënter laten verlopen. Dit zoek ik dit 
jaar nog uit met Lotte. Op het moment dat we weer kunnen klimmen in het voorjaar, 
zorgen we ervoor dat er bij elk klimweekend aandacht voor is. Ik heb er nog niets concreets 
voor maar ik wil het zeker uitzoeken. 
Heleen: het is een punt waar we nog mee bezig zijn 
Karim: opzich is het een goede suggestie om meer IO’ers mee te sturen en evt. ook 
beoordelende PB’ers 
Lotte: heb het opgeschreven 
Karim: dit gaat ook in overleg met OC uiteraard 
 
//discussie over schijnbare typo in getallen maar we gaan door// 
Aart: nav de corona pandemie hebben we maatregelen moeten nemen voor verantwoord 
klimmen en vervoer voor weekendjes. Vorig jaar konden we niet klimmen. We willen 
inhaalslag maken. Iedereen moet nu kunnen klimmen. Deelnamekosten blijven zoveel 
mogelijk gelijk. We hebben veel geld over en kunnen dit nu dus uitgeven. We krijgen dus 
hoge kosten oa door meer vervoerskosten en afmelding i.v.m. Corona. Wat betreft het 
vervoer willen we niet meer met 9 man in een busje - we doen 6, elke bank 2 en in het 
midden niemand. Zo is meteen duidelijk dat er afstand wordt gehouden, vanaf het begin al. 
In busje is het zo ook veiliger. Maar er is dan wel een extra auto nodig. Op een standaard 
weekend gaat het om 100 euro extra, groot weekend zelfs 200. Das behoorlijk wat op het 
totale bedrag, zeker als je de deelnamekosten niet omhoog gooit (wat we niet willen). 

Normaal heb je 8 dagen de tijd om kosteloos af te zeggen. Als je dat niet doet wordt 
de weekendprijs alsnog in rekening gebracht tenzij er vervanging wordt gevonden. Nu met 
corona willen we de drempel tot afzeggen weghalen. Zo voorkomen we dat iemand met 
klachten toch mee gaat omdat ze niet willen betalen! 
Karim: wettelijk is het nu ook zo, dat kosteloze afzeggen 
Aart: zou goed kunnen. Wettelijk of niet, het is wat wij doen en het effect is hetzelfde. We 
hebben in ieder geval meer kosten. Die willen we niet op de rest van de deelnemers 
verhalen dus gaan we uit van meer subsidie. 
We gaan uit van gemiddeld genomen 1 afvaller per weekend, de extra kosten zijn dus 1x 
deelnameprijs (37.5). 
Elisabeth: Maar heeft een lege stoel in een busje echt nut? Je zit dan 2 uur in een slecht 
geventileerd ding en toch niet echt op 1,5 meter lijkt me, en dan vraag ik me af of dat 
verschil maakt? 
Wel heel goed dat jullie met de maatregelen bezig gaan though!! 
Marah: we doen ook met mondkapje 
Aart: maarja dat kan in alle gevallen 
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Karim: als er iemand met corona is steekt ‘ie ook minder mensen aan.  
Lotte: daarnaast hebben we ook te maken met Nederlandse wetgeving. Je kunt nu boetes 
krijgen. Daarom hebben we dit gekozen als beste middenweg, met wat we weten van 
maatregelen van het afgelopen half jaar. We weten natuurlijk niet hoe het zal lopen. 
Heleen: dit is dus onze manier van op de situatie inspelen. Maar, door niet zo bij elkaar in 
een bus te zitten geef je ook een boodschap voor de rest van het weekend. Afstand in een 
busje zorgt hopelijk ook voor afstand buiten. 
Even over de coronasubsidie. Dit vraagt om eerlijkheid van de leden! Het zou jammer zijn 
als je verzint dat je corona hebt... Er zal ook meer nadruk liggen op de reservelijst, omdat er 
grote kans is dat die meer wordt aangesproken. 
Aart: Ja. Dominik? 
Dominik: Goed dat jullie hiermee bezig zijn. hebben jullie overwogen professionele hulp in 
te schakelen om het coronabeleid te schrijven? Bijv. de infectiebestrijding van de GGD? 
Marah: goed idee voor de protocollen! 
Heleen: nog niet gedaan maar goed idee 
Aart: protocollen? 
Lotte: het gaat over de met weekendmail mee te sturen protocollen 
Karim: ook goed om intersacciaal te regelen! 
Aart: ik wil inderdaad ook bepaalde dingen in de gaten gaan houden, bijv. de situatie in de 
klimgebieden. Ook wil ik hierin contact hebben met andere sacs en nsac enzo. Dominik, 
wat jij zegt is zeker een goede aanvulling! 
Lotte: (we moeten echt door) 
Aart: ik moet door van lotte. Wat betreft de vervoerskosten nog: Met eigen auto’s zou 
goedkoper zijn, zelfs goedkoper dan een standaardweekendje in een normaal jaar. Maar 
het is vrij lastig al die auto’s te regelen dus met begroten ben ik er niet vanuit gegaan. Ik ga 
uit van 1 busje en 2 auto’s. Bij een weekendje van 9 man ga ik er vanuit dat het af en toe 
wel lukt - zo vallen kosten relatief een stuk lager uit.  
 
Opbouw kosten, voorbeeld Blau [zie slide 21]. Extra kosten erbovenop (vervoer, afvaller, 
deelnemerskosten gelijk) zorgt ervoor dat de subsidie opeens veel hoger is - soms zelfs 
1.5x, of meer. 
Frits: is er ook een klimvoorbeeld ipv boulderen? 
Aart: je kunt er net zo goed Vogezen oid invullen, dan heb je een vergelijkbaar beeld 
Frits: ja het moet dus wel een lang weekend zijn 
Karim: je moet de letters veranderen en dan is het goed 
Frits: nee een boulderweekend is vaak verder weg 
Karim: True. goed, door. 

21 



 

 
Aart: [begroting slide]. Bikkelweekend staat er nog tussen. Waarom, gezien het feit dat de 
kerstweek is afgelast? We denken dat het mogelijk nog in de winter ergens kan 
plaatsvinden, zodoende staat ie nog in de begroting. 
Je ziet de getallen. Bij vragen hoor ik het graag! 
Wil het nog even hebben over puntje 44, kleine kadervrije weekenden. Dat is er afgelopen 
week bijgekomen. Aanvankelijk had ik er een paar gepland met 12 man. Dit bleek toch 
geen goed idee, omdat het lastig is te vullen. Het is nu dus op 450 euro begroot. Dit is te 
besteden op kleinere weekendjes, 6-8 man, iedereen OVSP en met eigen vervoer. We 
denken aan iets van 75 subsidie per weekend. Niet meer de tijd en energie (was in 
quarantaine) om hier iets concreets van te maken. Als er vragen zijn hoor ik het graag. 
 
Maaike: op hoeveel afgelaste weekenden begroot je?  
Karim: we hebben een nieuwe policy waarbij je er doorheen mag schreeuwen als je wilt 
he! 
Heleen: nou, liever aangeven... 
Aart: 900 euro. Ik ga dus uit van 3 a 4 afgelaste weekenden. In mn beleid stond dat bij 
weekendjes die afgelast worden er voor de deelnemers een zaterdag komt met gratis 
toegang tot een klimhal. Die groep kan dan samen gratis klimmen, indoor, als vervanging 
van het weekend. Uitgaande van een subsidie van rond de 300 euro & 4 afgelaste 
weekenden komt het neer op 1200 euro, waarvan wat geld gaat naar de indoor entree 
prijs. 
Maaike: meer zovan, met corona valt er veel uit. Als 1 kaderlid niet mee kan kan het hele 
weekend niet door... Maar als je het in een klimhal stopt prima. 
Aart: ja zeker waar. Het is vrij lastig, want de situatie kan heel erg als vorig jaar zijn, of op 
magische wijze is corona weg in het voorjaar en hebben we de standaardsituatie. De range 
van mogelijkheden is erg groot. Dus waar ga je vanuit? Wij gingen hier vanuit. 
Lotte: verder voortbouwend op de subsidie gebruiken voor klimhallen: we hebben gezien 
dat het best lastig kan zijn geld uit te geven. Dit lijkt de perfecte manier om ervoor te 
zorgen dat als iets niet door kan gaan we niet heel veel geld overhouden weer, door het in 
hallen te stoppen. 
Jordi: als ik me opgeef voor een weekendje, en het niet doorgaat, kan ik geld declareren 
om te klimmen? 
Heleen: ja. Er zitten bepaalde eisen aan. Een eis die we in elk geval hebben is dat het een 
andere hal moet zijn dan klimmuur Utrecht. En het moet in per se dat weekend, met de 
mensen van het weekendje. 
Jordi: gaat het om een subsidie op totaalbedrag, of wordt het totaalbedrag vergoed? 
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Heleen: de entree kun je declareren 
Aart: normaal gesproken ga je met 9 man naar Freyr, dat kost een bepaalde prijs. 
Heleen: daarvan betalen we dan dus rond de 120 euro aan klimhallen, iets meer 
Aart: de deelnemers betalen geen entree meer en ook geen deelnamekosten voor het 
weekend natuurlijk want die is afgelast. 
Jordi: jaa precies 
Maaike: met dat groepje ga je er dus naartoe? 
Aart: ja behave dus de afvaller... 
Lisa: Hoe zit het met last-minute afzeggingen van busjes als een weekend last-minute niet 
door kan gaan doordat een kaderlid niet kan? Zijn hier afspraken met goroadtrip over 
gemaakt of betalen we dan gewoon de volle prijs voor het busje? 
Aart: goeie. Nog niet over nagedacht. Zal ik met Goroadtrip over in gesprek gaan. Ik moet 
kijken hoe ik dit risico ga opvangen. 
Bente: Maar ga je dan met 12 man in één klimhal klimmen? Want ik gok dat de weekendjes 
op het laatste moment afgelast worden en momenteel zitten klimhallen al 1,5 week van 
tevoren vol 
Heleen: niet direct antwoord op, moeten we nog over nadenken. 
Karim: goed punt! 
Jordi: stel het weekend wordt afgelast, moet ik dan de weekendprijs nog betalen? 
Heleen: nee ! opletten Jordi! 
Aart: we houden de subsidie over, deel daarvan gaat naar de entree van de hallen, de rest 
houden we over. De deelnemers betalen niet.  
 

13. Begroting Fiscus  
Een begroting is lang maar super leuk. Ik wil de geldstromen aan leden laten zien. Hier de 
eerste poging [zie slides] - een gestreste poging tot visualiseren, tijdens mijn tentamenweek. 
Maarja, het is iets. [Heleen licht de grafiek toe], met een vergelijking tussen afrekeningen 
verschillende jaren. Hopelijk vinden jullie het leuk, laat me weten als jullie meer willen zien. 
Het grootste verschil is de kosten vd HSHG, zoals net behandeld. Activiteiten en drukwerk 
zijn ook vrij hoog.  
[batengrafiekje] contributie is echt top, ook slapende leden betalen zo voor actieve leden! 
Subsidie is van Olympos. Sponsorgeld hebben we nu weinig. Momenteel hebben we maar 
2 sponsors... Wie weet iets wat de app kan fixen!!!! De app kost geld maar levert ook geld 
op.   
Toelichting y-assen: Geldbedrag (graf. 1) en percentages (graf. 2) 
[begrotingsslide] ik ga alleen wat over posten zeggen als het anders is dan voorgaande jaren. 
Ik neem aan dat jullie het gelezen hebben. Zijn er vragen over post 1-5? 
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Dominik: er is niet meer geld begroot voor het stimuleren vh opleiden van kader, ook al 
staat dit wel in jullie beleid. Waarom? 
Heleen: we zitten juist aan de hoge kant voor kaderkosten, en het is zelfs een coronajaar. 
In Jordi’s jaar is er niet veel uitgegeven. We hebben meer geld begroot en willen het nu ook 
echt inzetten. Tevreden? 
Dominik: uh ja 
Karim: kun je dat ooit zijn? 
Heleen: post 6, utrecht-freyr. Grote potentie dat het door kan gaan! Het is buiten, en een 
hele toffe activiteit. Zelfs in nederland zou het kunnen. Vorig jaar ging ie bijna door maar er 
miste een sponsor van 200 euro. Daarom geven wij dat bedrag. De drempel moet lager om 
het door te laten gaan! 
Potje actieve leden, vorig jaar niet gebruikt. Nu willen we het meer stimuleren, ook via de 
app. Eis: openbare activiteit voor usac, niet alleen vriendenclubje. Wij bepalen hoeveel geld 
er naar aanvragen gaat. 4 aanvragen met ieder 50 euro lijkt realistisch. 
Sportklimcommissie krijgt geld voor strippen trainingen geven. 
Alpentraining: subsidie voor trainers, 25 trainingen. Dit bedrag is vorig jaar al bedacht. 
Optimistisch want nu mogen buiten trainingen niet door. Maar er staan in ieder geval 
trainers in de wacht om het door te laten zijn. 
Jordi: maak veel reclame voor de actieve leden pot. Anders krijg je deze niet op helaas. 
Heleen: in de app en nieuwsbrief ja!  
Karim: iedereen krijgt een pushnotificatie met ‘organiseer iets!!’ 
Lotte: maar in ieder geval, we zijn ons ervan bewust 
Heleen: ja goed punt. Als het in ons jaar ook niet werkt is er kennelijk geen behoefte aan. 
Commissies zelf mogen trouwens ook het potje aanspreken. 
Lezingen iets minder geld naartoe omdat wellicht een aantal ook online zullen zijn 
Alpenweekend 300 euro uit de reservering gehaald, wordt toegevoegd aan de 700 euro als 
subsidie. 
Maaike: haha is die reservering nog niet weg? 
Heleen: nee lol, daarom haal ik hem eruit, 
Lisa: Je zegt dat de combiweek door gaat. Wat is het financiële risico wat we hier lopen? Er 
staat 800 euro op de begroting maar er gaan vele duizenden euro's in om. Wat als het toch 
niet door kan gaan door corona; verhalen we dan toch gewoon de kosten op de leden of 
ontzien we hun en draagt de USAC de kosten. En in dat tweede geval: hoeveel geld gaat dit 
om? 
Heleen: ik ben nog in gesprek met de commissie over welke aanbetalingen we terug 
kunnen krijgen. Ik heb verder nog geen tijd gehad om in te spelen op nieuwe regelingen. 
Als het risico te hoog is geven we het geld niet uit. Het wordt goed onderzocht. 
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Lisa: Kan je dat geld uit de reservering halen zonder een Alpenweekend te organiseren? 
Het is geen USAC geld wat ooit in de reservering is gestopt maar een donatie van USAC 
leden ten behoeve van Alpenweekend  
Heleen: ja, ik haal het geld er sowieso uit. Het gaat er niet weer terug in, het zit er al vet 
lang in. 
Iets vet belangrijks, wat nauwelijks nog genoemd is deze ALV, zijn de alpen!!!!!!!!! We willen 
de bergjes heel houden…. Bergjes in de nieuwsbrief?! Alpencommissie groter?! Meer geld 
naar. Ze kunnen de Winter BBQ en kaasfondue organiseren. Die kunnen buiten dus er is 
een grote potentie dat het door kan gaan. We willen een beetje trakteren! 
Lisa: Ja maar de vraag is of je dat kan maken (de reservering eruit halen) 
Heleen: ik denk dat het wel kan, maar dat onderzoek ik. 
Maaike: het gaat er bij Lisa denk ik vooral om dat mensen geld aan de usac hebben 
gegeven, voor toekomstige studenten. Dus kun je het maken om het usac geld te maken? 
Heleen: dank je, ik kijk of het ethisch verantwoord is.  
Maaike: nog iets, over het behaakplan. Wij gaan verder met behaken dus zullen wel wat 
geld uitgeven. Er zou dus wel iets van geld moeten staan maar het is nog onduidelijk 
hoeveel. 
Heleen: Bettie wist het ook niet echt. Er zit gewoon geld in de reservering.  
Maaike: voor het eigen vermogen maakt het niet zoveel uit.  
 
Heleen: intersac subsidie gaat eruit. We richten ons naar binnen. Eerst contact binnen 
vereniging versterken. Commissie-uitjes geld wordt gebruikt, gaat goede kant op! Er is al 
succes geboekt en een commissie heeft me nu al benaderd voor geld. 
Ehbo is begroot op kennis die ik toen had. Eigen bijdrage 35 euro, usac 30 euro. Ik probeer 
een andere deal te krijgen met de vereniging maar hier kunnen we op terugvallen. Heb nu 
iig voor 14 mensen iets geregeld. Als het meer wordt stellen we eisen, wordt het duurder, 
of gaan we over de begroting.  
Cathelijne: EHBBO of EHBO? 
Heleen: EHBO. geen typefout! 
Karim: om volwaarige EHBO’ers te krijgen 
Maaike: EHBBO is ook niet heel duur per persoon. Waarom zou je ze dat niet laten doen? 
Dan kunnen ze gelijk doorstromen als kader. 
Heleen: EHBO is meer waard 
Karim: meerwaarde EHBBO is dat je het in bergsituaties kan toepassen 
Heleen: ik ga met de organisatie in gesprek erover om de cursus berg-gerelateerd te 
maken. 
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Maaike: meer van, je verlaagt de drempel om kader te worden als ze ook EHBBO hebben. 
Als ze al EHBO hebben en dan ook nog EHBBO moeten doen is dat omslachtig. 
Heleen: maar deze cursus is eigenlijk niet echt per se bedoeld voor kader. 
Maaike: meer omdat je dan 2 vliegen in 1 klap hebt. 
Karim: als kader IO vond ik het geen grote bottleneck. De cursus wordt 2x per jaar gegeven 
en is niet heel duur. Meer een bottleneck is meekunnen op pvb weekenden enzo 
Maaike: ik vind het een goed idee maar wil toch niet dat mensen dubbele dingen moeten 
doen. Het lijkt me demotiverend. Beter lijkt me om het te combineren. 
Heleen: we nemen het mee. Wellicht is het mogelijk het aan elkaar te koppelen 
Karim: bijv. twee dagen erna de EHBBO doen. Goeie suggestie! 
Heleen: precies, wellicht kunnen we het erbij doen, of los van de EHBO. 
 
[Veel mensen in de chat zijn het eens met EHBBO erbij] 
Heleen: argument voor EHBO is dat er meer kennis in zit. Ik denk ook dat meer mensen er 
interesse in zullen hebben want het is overal toepasbaar, ook buiten usac,  
Karim: het is niet een slecht idee om er nu verder over te discussiëren. Ik voel me veiliger 
met een EHBO’er zonder EHBBO dan met een EHBBO’er zonder EHBO…  
Maaike: maarja al het kader - die verantwoording heeft over jouw leven - heeft EHBBO. Dat 
is goedgekeurd voor het kader. Het is raar om extra tijd te vragen van mensen. 
Heleen: maar dit is puur bedacht voor niet-kader leden! 
Maaike: maar je doet dit toch voor weekendjes? 
Aart: maarja ik ben het ook met Maaike eens. We hadden het bedacht als weekendjes 
zonder kader maar wel een EHBO’er. Maar als EHBBO de doorstroom voor kader beter 
maakt dan past het ook goed in ons beleid. 
Lotte: ja ik ook. Het lijkt alsof iedereen aan tafel het er wel mee eens is.  
Bente: wat is het verschil tussen EHBO en EHBBO. Ik wil graag EHBO. Ook omdat het 
buiten usac toepasbaar is. Ik vind het een fijn idee dat ik dan iemand die flauwvalt in de 
trein kan helpen. 
Thomas: Dominik! 
Maaike: bij EHBBO leer je het toe te passen in bepaalde situaties, bijv. ver van een grote 
weg. Het is minder gefocust op random situaties in de trein. 
Thomas: bepaalde gevaren zoals steenslag, hoe daar rekening mee te houden 
Frits: en hoe gebruik je ducttape 
Bente: dus EHBBO is een uitbreiding van EHBO? 
Heleen: nee- 
///chaos/// 
Lotte: jongens !!! even terug 
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Heleen: EHBO is alles maar niet per se heel specifiek voor bergen. Maar je leert wel alle 
omgevingschecks enzo, voor elke situatie met een gewond persoon. Bij EHBBO leer je niet 
meer over elke situatie maar alleen toepasbaar op bergsituaties. Op een bepaalde manier 
zit dit al in de EHBO cursus. EHBO is ook toepasbaar op alle evenementen die we hebben, 
niet alleen de weekendjes. Puntje is dus wel doorstroom voor kader. 
Marien: mag ik hier tussendoor fietsen? Er zit niet zo’n groot verschil tussen de twee, 
praktijktechnisch voor de USAC. Het idee achter EHBBO is dat hulp ver weg is. De manier 
waarop USAC het gebruikt is vrij beperkt. EHBO is voldoende voor ons, het is altijd toe te 
passen op klimmen, toe te spitsen op situaties met steenval enzo. Dat kun je op een 
normale manier met EHBO behandelen. Uitgebreide EHBO survival cursus is niet nodig. 
Heleen: ik stel voor de post hetzelfde te houden maar voor EHBBO te gebruiken. 
Dominik: nog even: fijn dat er geld voor is! Is het een idee om het structureel te maken? 
Heleen: als dit succesvol is kan het jaar na ons het voortzetten. Daar kunnen wij niet per se 
iets over zeggen. 
Lotte: dan ga ik nu even een poll starten. Ben je het ermee eens als de EHBO post een 
EHBBO post wordt?  
Karim: maar dan, als dat een EHBBO post wordt, ben je niet meer gecertificeerd EHBO’er 
Dominik: naja dat ben je toch maar voor 1 jaar. 
Heleen: het mooie van de EHBO vereniging is dat ze je helpen je licentie bij te houden als je 
lid bent. Maar dat zal vast ook voor EHBBO kunnen... 
 
7 neutraal , 18 voor 

 
Heleen: vragen over post 28-32? Anders wil ik er niks meer over zeggen. 
Frits: ja. Is de materiaalverzekering goedkoper geworden? 
Karim: dat zou Jordi misschien weten, die heeft het omgezet 
Frits: super precies? Waarom?  
Karim: ik heb een rekensommetje gemaakt  (rekening houdend met potentiële kortingen 
enzo) en ge-copy-paste.  
Frits: prima, ik heb geen begroting gezien maar goed 
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Karim: nee precies die heb ik niet gedeeld. In principe heb ik in mijn presentatie gezegd 
waar het heen gaat. Het is uiteraard onder voorbehoud van wat er stuk gaat en vervangen 
moet worden enzo. De extra dingen die ik wilde kopen heb ik genoemd. 
Lisa (via Thomas): heb je inboedelverzekering? 
Karim: ik woon bij de SSH dus ja 
Thomas: mooi. De materiaalverzekering moet je niet vergeten om te zetten.  
Karim: hebben we gedaan 
Thomas: mooi. Door.  
Lisa: dekt de ssh dat hoog genoeg?  
Karim: ik check het 
Maaike: materiaalverzekering wel 
 
Heleen: de Rock-In gaat opeens veel geld naar (600 euro). Je kunt het het beste zien als dat 
het is opgespaard over jaren. Nu ligt er eindelijk een Rock-In klaar! Die hoeft alleen nog 
gedrukt te worden. Er is een offerte gemaakt, volgens mij zelfs voor verschillende plekken. 
Dit is het bedrag wat eruit kwam. 
Karim: (kost net zoveel als app hihi) 
Heleen: persoonlijk wil ik nog kijken met de commissie waarom het zo duur is.  
Bente: Waarom wordt de Rock-In gedrukt en niet via de mail gestuurd? Vanwege boompjes 
enzo 
Lotte: Rock-Inner, licht toe? Rosalie?  
[Rosalie heeft problemen met de laptop] 
Karim: er is wel meerwaarde 
Heleen: we drukken sowieso bijna niks meer. Ik denk dat we het kunnen verantwoorden 
om 1x in de vier jaar iets te drukken. 
Karim: ik denk dat het in totaal ongeveer 1 boom kost voor heel usac. 
Aart: en die boom hebben we ergens al liggen 
 
Heleen: kantoor is ook hoger dan normaal. We hebben een upgrade nodig. We moeten de 
plek aangenaam maken en werkbaar. We willen extra schermen want zo groot is een 
laptop scherm niet. We willen twee nieuwe schermen, 100 euro per stuk, aanschaffen. 
Goede investering, gaat lang mee als het een goed scherm is. 
Ledenadministratie is nu weer leeggehaald. Was 300 euro, is nu nul. 
 
///discussie in chat/// 
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Rosalie, Diede & Noel: Hij is afgelopen 2 jaar niet gedrukt dus zo heel erg grote impact is ‘t 
ook weer niet. Maar wel leuk om over andere opties en een begroting na te denken. Ik 
denk dat 600 euro voor 2 edities een beetje weinig is 
Heleen: 2 edities? 
Harmjan: waarschijnlijk bedoelen ze voor een volgende  
 
[er springt een kat naar binnen dus we zijn afgeleid] 
Diede: wat is er mis met de oude schermen? 
Heleen: die zijn oud klein en kut 
Karim: op 6 pixels is het moeilijk om zulke spreadsheets bij te houden 
Dominik: die schermen zijn ouder dan jij Diede 
 
Heleen: over de app. Wat wij willen doen is nu stemmen voor het 3 maanden uitproberen 
van de app. Naar verwachting zal dit niet meer dan 200 euro kosten. We schatten in dat dat 
de upper limit is. In de derde maand willen wij bij iedereen inventariseren hoe succesvol de 
app is (bijv. vragen op hal of via een poll in nieuwsbrief). Wij besluiten dan of het succesvol 
genoeg is voor de leden. Tenzij we weerwoord horen. We willen dus in principe geen extra 
ALV. we willen in de drie maanden een besluit maken en dan de app voor een jaar kopen. 
Tenzij mensen een stemming willen. Als we dan straks voor de begroting stemmen is het 
alsnog voor de 600 euro die er staat. 
Maaike: ik zou zelf niet zo snel voor die 600 euro stemmen.  Er zijn nog te weinig opties 
bekeken en er is niet niet bij leden en sitecie gepeild over andere opties en platforms. 
Karim (hier hebben we het al over gehad) 
Maaike: ik vind het veel geld voor iets wat wellicht te weinig leden behoefte aan hebben  
Heleen: ik vind het een interessante opmerking want niemand knipperde over 600 euro 
naar de Rockin. Dat is natuurlijk niet een netjes argument maarja. Ik ben het niet met je 
oneens dat we andere opties moeten bekijken. Maar het is dan moeilijk te begroten. 
Maaike: ik vind het heel goed dat jullie bezig zijn met alternatieve opties voor connecten 
(ipv facebook). 600 euro daarvoor vind ik goed. Maar of het op deze manier moet weet ik 
niet. 
Lotte: wat stel je zelf voor? 
Maaike: bijvoorbeeld 3 maanden proberen en dan op de HALV (of een kort ALV’tje) over de 
gehele 600 euro. Als er meer dan 200 leden gebruik van maken ben je ook meer kwijt. 
Heleen: dan wellicht een voorstel: de app laten ingaan 3 maanden voor HALV, dan op de 
HALV kijken wat mensen ervan vonden. 
Karim: ik ben het er niet mee eens 
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Maaike: je kan meerdere opties laten stemmen he. Misschien denken mensen Maaike niet 
zeiken, laat gewoon die 600 euro. 
Frits: je kunt ook als stem-optie de 600 euro begroten voor het exploreren, evt. dus voor 
de site uitbreiden. 
Heleen: met dus wel de potentie dat het wel de app is.  
Karim: als het niet werkt pushen we het natuurlijk niet 
Maaike: inderdaad, hou er niet te hard aan vast. 
Karim: Stel discord werkt beter dan doen we dat 
Aart: maar wel de app testen voor 2/3 maanden dus? 
Karim: ja, zijn wij dus vrij in. wel eerst andere opties uitzoeken natuurlijk. 
Maaike: die 600 euro per jaar is een goeie investering om te kijken naar andere connectie 
opties. 
Heleen: dus we zijn bereid geld uit te geven aan iets, maar we moeten goed inventariseren 
hoe we het gaan invullen. 
Karim: ik wil wel nog van anderen horen eerst, niet alleen Maaike. 
Bente: is het een idee om te kijken naar de lange termijn. Korte termijn is chill nu voor 
corona. Maar op de lange termijn heb je er meer baat bij om de app goed te connecten aan 
de site. 
Heleen: opzich, de app is een lange termijn oplossing. 
Bente: snap ik , maar ik vind het een slechte lange termijn oplossing. Later wil je wel 
connectiviteit met alles en wil je niet per se vastzitten aan 1 app. 
 
Lotte: dus we houden de 600 euro voor ‘betere interne communicatie’ 
Dominik: de consensus is dat we bereid zijn geld uit te geven voor inventariseren. Waarom 
dan 600 euro begroten? Haal hem weg. Je mag sowieso als bestuur tot 500 euro een post 
toevoegen zonder goedkeuring van ALV. Dat is genoeg om de optie te testen! Dan pas 
stemmen op HALV. Dan weet je ook beter hoeveel het beter kost. 
Maaike: mee eens. 
 
Heleen: dan stemmen we zometeen. Post 46 ‘app’ is eruit, maar het idee niet.  
Aart: En EHBO verandert naar EHBBO. 
Karim: oke, dus nu hebben we vier mensen gehoord… 
Heleen: nouja, ik denk dat als ze stil blijven dat ze het er wel mee eens zijn  
Lotte: we gaan door 
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Heleen: stuntteam posten. Normaal brengt het geld op maar door corona verwachten we 
geen inkomsten dus we laten de posten leeg. Dit is een uitzondering op normale situatie. 
Geen 2000 euro dus.  
Geen geld naar USAC 100 jaar lustrum. 
Nog vragen over de laatste incidentele posten? Nee? Oke ik ga door. 
Reservering alpenweekend 2.0. Ik wil de 200 euro eruit halen want het wordt nooit 
uitgegeven. Het is bedoeld als extra subsidie voor een alpenweekend, of geld voor een 2e 
alpenweekend ed. als het organiseren niet lukt dan wil ik het geld eruit halen en aan de 
USAC geven. Als dat niet ethisch te verantwoorden is gaat ie weer terug in de reservering. 
Totalen: het is niet erg dat het negatief is want we hebben een heel groot eigen vermogen 
en geld over van vorig jaar. Het huidig eigen vermogen van de usac is 34 duizend euro plus 
een beetje. We komen dus precies, na de uitwerking van de begroting, op de bovengrens 
uit straks. Das mooi! Daar zijn we blij mee. Als alle klimweekendjes opeens niet doorgaan 
(das de grootste post)- 
Thomas: we lijken wel een pensioenfonds  
Maaike: jij mag bijna met pensioen toch? 
Heleen: we willen ons eigen vermogen niet hoger hebben dan dat er nu is. Zodra we 
merken dat er geld over dreigt te blijven door klimweekenden die niet doorgaan gaan we in 
beeld brengen hoeveel geld er overblijft. In plaats van het geld weer doorschuiven naar 
volgend jaar willen we dan een bijzondere ALV inplannen. 
Dat was het! Het viel wel mee toch??? 
Thomas: Na het kopen van die elektrische bus is er ineens geen eigen vermogen meer 
Heleen: hiervoor willen we dus NKBV subsidie. Long shot maar leuk om te proberen. 
 

14. Stemming 
Lotte: Dan hebben we nu officieel stemadvies nodig van kascommissie.  
Dominik: Nou ja niet echt, waar de USAC geld aan uitgeeft is aan de leden. Het enige wat 
Lisa en ik naar kijken is, is dit een gevaarlijke begroting. Dat is het niet. het wordt 
waarschijnlijk lastig voor de USAC om zoveel geld uit te geven, maar het zal financieel voor 
de usac geen probleem zijn. Tenzij Lisa hier iets anders van vindt? 
Karim: ‘het is geen probleem’, oke fijn 
Lisa: Ik sta volledig achter Dominik 
Zeb: noem het geen stemadvies meer, dat ging afgelopen WisselALV ook mis. 
Lotte: oke, ik zal het ook in het witboek aanpassen 
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Stemming: Zijn jullie het eens met de begroting, als de post voor de app eruit gaat en de post 
betreffende EHBO EHBBO wordt?  
Heleen: als je door iemand gemachtigd bent dan moet je die stem sturen naar Lotte, met 
naam. Zelf kun je dan via de poll stemmen. 
Bente: ik weet alleen wat Chrissie wil met de app 
Heleen: je mag met Chrissie’s stem doen wat je wilt 
Bente: oeh! 
Heleen: zij heeft jou gemachtigd! Stuur je stem privé naar onze lieve praeses. 
Thomas: zijn jullie ermee bekend dat je als gemachtigde je mag onthouden van stem? Dit 
moet duidelijk zijn. Als je iemand machtigd mag je je onthouden van stemming. 
Lotte: oke. oke ik deel de resultaten 

24 stemmen voor, 1 tegen (Daan perongeluk!), 1 blanco.  
Bij de volgende hamerslag is de begroting goedgekeurd met de wijzigingen die ik heb 
genoemd 
 
Karim: unmute iedereen! 
Zingen!!!!!!!  

15. Aankondiging bijzondere ALV 
Lotte: we gaan nog heeeel eventjes door. Maar het is pas kwart over 11! Gaat lekker. We 
willen nog een speciale ALV organiseren. De HR wijzigingen van de wissel ALV hadden we 
nog geen tijd voor. Ook maakt K-Rone geld uitgeven moeilijk. Maar goed, weet dus dat er 
nog een extra ALV aankomt! 
[naar Heleen] Powerpoint mevrouwtje je mag niet zomaar weglopen. [Heleen komt terug] 

16. WVTTK 
Lotte: hm volgens mij niks 

17. Rondvraag 
Lotte: ik ga iedereen langs.  
Julien: nee 
Ties: nee 
Karim: nee 
Jordi & Robin: JA Robin. Nee eigenlijk niet 
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Maaike: nee, goed gedaan! 
Aart: nee 
Rosalie, Diede, Noel: Noel vindt de app vet. Ik heb heel veel vertrouwen in jullie. Veel 
succes. Diede: de Rock-in is bijna af. 
Frits: nee 
Thomas: nee 
Sam & Joris: nee, nope 
Agnes: nee ook niet 
Annalou en Daan: nee behalve dat jullie het goed gedaan hebben. Daan: ik ben heel erg 
voor een app 
Harmjan: nee 
Cathelijne: nee, succes 
Heleen: nee 
Zeb: ja alleen, zit er in jullie beleid iets met clean climbers en banden versterken met 
klimgebieden? De zoekfunctie in de pdf werkte niet. De status van klimmers wordt slechter, 
met steeds drukker en onbeschoft gedrag. De banden met klimgebieden verminderen. Zijn 
er plannen voor om dit aandacht te geven, om klimmers weer een goede naam te geven? 
HJ: ja ik ben in contact geweest met de man van Clean Climbers. We willen een weekendje 
in de lente. 
Heleen: Het is ook veel benoemd tijdens de vergadering. 
Loes: nee 
Lisa: nee 
Bente: nee geen vraag, veel succes 
Dominik: ook geen vraag, veel succes 
 

18. Afsluiting 
Lotte: dank voor jullie komst. We hebben veel waardevolle dingen meegekregen van jullie. 
Bij de volgende hamerslag sluit ik de vergadering! 
 
Zingen!!!!!!!  
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